
 

This package is applicable to the graduation party held from 1 May 2017 to 31 July 2017 

此專案只適用於 2017年 5月 1日至 2017年 7月 31日舉行之謝師宴 

Inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge 
以上所有價格為新台幣含稅價格, 外加 10% 服務費。 

 

MANDARIN ORIENTAL TAIPEI GRADUATION CELEBRATION  

台北文華東方酒店 師恩難忘謝師宴專案 

 

超值特惠專案內容 

Package included  

 

頂級廚藝團隊精選佳餚 

Delicate and delicious menu prepared from our top culinary team 

提供席間汽水飲料三小時無限暢飲 

Free flow of soft drinks for 3 hours 

頂級環繞立體音響及投影設備 

Top-quality surround-sound system and high lumen projectors 

活動舞台及舞板 

Stage and dance floor set up 

印製教師名卡及桌號牌與菜單 

Head table name cards, table numbers and menu cards 

精選色系桌布及椅套 

Selected color of table linen and chair covers 

提供專屬雅緻花藝設計 

Head table floral arrangements and dining table centerpieces 

酒店特選進口紅白葡萄酒八折優惠 

Special discount on our house pour red and white wine (20% off banquet price list) 

卡拉 OK歡唱設備五折優惠 

Special discount on Karaoke system (50% off)  

  

精選好禮二選一 

西式自助餐消費達四十位免費招待一位 

1 Complimentary buffet per 40 guests 

 

Or 或 

 

中式佳餚消費達十桌以上贈豪華客房住宿一晚 

Above 10 Tables, 1 night complimentary at Deluxe Room  



 

This package is applicable to the graduation party held from 1 May 2017 to 31 July 2017 

此專案只適用於 2017年 5月 1日至 2017年 7月 31日舉行之謝師宴 

Inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge 
以上所有價格為新台幣含稅價格, 外加 10% 服務費。 

 

謝師宴專案菜單 

GRADUATION CELEBRATION MENU 

Salad with seafood, vegetables and sesame dressing 

胡麻海鮮鮮蔬沙拉 

Double-boiled pork ribs with mushroom and Chinese herbs 

黃金蟲草枸杞炖子排 

Hong kong style roast chicken 

明爐港式燒雞 

Steamed seabass with chilli and pineapple flakes 

鳳梨醬蒸海鱸魚 

Deep fried pork ribs and vinegar Sauce 

鎮江陳醋汁排骨 

Braised dry scallop with vegetable 

瑤柱扒時蔬 

Fried jasmine rice with crab meat and flying fish roe 

魚籽蟹肉炒飯 

Sweet black glutinous rice soup with sago and coconut milk 

香芋珍珠紫米露 

 

西式自助餐每位新台幣 1,580元整另收一成服務費(40位起) 

Western buffet TWD$1,580+10% per Person (minimum 40 people)  

中式佳餚每席新台幣 15,800元整另收一成服務費(每桌 10位, 最低 2桌起)  

Chinese table menu TWD 15,800 + 10% per table (Round of 10, minimum 2 tables)  

 

注意事項： 

 詳情請洽: (02)2715-6888轉宴會業務部；本專案適用期間為 2017/5/01至

2017/7/31，然不得與其他優惠併用。 

Further details for the year end package, please consult our Event Sales 

Department +886-2-2715-6888; The year end package is applicable from 01 

May to 31 July 2017. 

 自備紅、白酒將酌收每瓶 TWD500元服務費；烈酒及香檳將酌收每瓶

TWD1,000元服務費。 

Corkage fee for wine is charged TWD 500 per bottle; Liquor and Champagne 

are charged TWD1, 000 per bottle  

 本酒店保有專案之最終解釋權以及終止之權利，將不另行通知。 

Mandarin Oriental Taipei reserves the right to amend and terminate the year 

end pack terms and conditions without further notice. 


